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Vragen van de leden Van Klaveren en Bontes (Groep Bontes/Van Klaveren) 
aan de Staatssecretaris van Veiligheid en Justitie over het hoogste aantal 
asielzoekers in 13 jaar (ingezonden 23 juli 2014). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Aantal asielverzoeken in Nederland hoogste 
sinds 2001»?1 

Vraag 2
Deelt u de zorgen over de enorme toevloed van asielzoekers naar ons land? 
Zo ja, wanneer en op welke wijze gaat u deze ontwikkeling nu eindelijk eens 
tegen? 

Vraag 3
Begrijpt u dat de onophoudelijke stroom immigranten richting Nederland de 
rust en orde van de samenleving ondermijnt? Zo nee, bent u bekend met de 
oververtegenwoordiging van onder anderen Somaliërs, Afghanen en Irakezen 
in de bijstand en criminaliteit? 

Vraag 4
Welke verwachtingen hebt u ten aanzien van de groepen Eritreeërs en Syriërs 
als het gaat om de duur van hun verblijf en de belasting van het sociale 
stelsel, de politie en de rechterlijke macht? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat asielzoekers zoveel mogelijk opgevangen dienen te 
worden in de regio en dat, indien het onder de huidige wetgeving niet 
mogelijk is groepen te weren, hun vertrek uit Nederland altijd centraal dient 
te staan in het nationale beleid? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 6
Bent u bereid in EU-verband een opt-out op immigratie af te dwingen, nu is 
gebleken dat dit op een constructieve wijze niet lukt? Zo nee, waarom niet?

1 http://www.nu.nl/binnenland/3834222/aantal-asielverzoeken-in-nederland-hoogste-sinds-
2001.html
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